
 

Update voortgang Kindcentrum De Beuk 

 

Beste Raadsleden,  

 

We vertellen jullie graag de laatste stand van zaken rond de oprichting van Kindcentrum De Beuk en 

daarbij de zaken waar we, met name, bij Gemeente Oirschot tegenaan lopen. 

We beginnen met het positieve nieuws, en korte terugblik. 

We hebben in juni 2022 de beschikking ontvangen van Minister Wiersma dat ons initiatief bekostigd 

gaat worden. Vanaf juni 2023 ontvangen wij middelen om de school op te richten en lessen te gaan 

verzorgen. We hebben diverse gesprekken gevoerd met scholenkoepels om samen te werken, ook 

met SKOBOS. SKOBOS heeft aangegeven niet te willen samenwerken en deze gesprekken beëindigd.  

We hebben uiteindelijk gekozen voor de samenwerking met RBOB De Kempen. Voor ons is dit dé 

scholenkoepel die het beste bij ons past en die dezelfde visie op onderwijs heeft als wij hebben. 

Inmiddels is één van de groepsdirecteuren aan onze stichting gedetacheerd om e.e.a. voor te 

bereiden. Wanneer duidelijkheid komt over de huisvesting gaan wij de schooldirecteur werven. 

Huisvesting 

Over die huisvesting hebben wij voor de zomervakantie van 2022 gesproken met de betrokken 

ambtenaar en Wethouder van Beek. Wij hebben toen aangegeven dat wij graag gebruik maken van 

de beschikbare ruimte in de huidige school in Oostelbeers. De officiële huisvestingsaanvraag is in 

januari gedaan. 

De betrokken ambtenaar heeft aangegeven dat er voldoende ruimte beschikbaar is in Oostelbeers 

voor de onderwijsactiviteiten, voor overige activiteiten zouden wij gebruik kunnen maken van de 

ruimte die nog beschikbaar is in Middelbeers. (Bijvoorbeeld vergaderen e.d.) In dat gesprek is ook 

aangegeven dat de toekomst van onze school op de nieuwe locatie De Klep ligt. Tot onze verbazing is 

er nu een voornemen voor een contract met Samenwijs als exclusieve aanbieder van Kinderopvang 

in de maak.  Dit is niet de samenwerkingspartner waar wij als school mee samenwerken en die ons 

de garantie kan geven voor doorlopende leerlijnen van kinderen van 0-13 jaar. De kans dat wij ons 

kwaliteitsonderwijs met doorlopende leerlijnen kunnen aanbieden stopt bij gedwongen verhuizing 

naar De Klep wanneer deze overeenkomst wordt gesloten. Wij betreuren het dan ook ten zeerste, 

dat de gemeente ons niet meegenomen heeft in de besprekingen, terwijl zij wel het perspectief van 

onderwijshuisvesting in Oostelbeers en vervolgens op locatie De Klep bieden.  

Wij gaan er dan ook vanuit dat er een passende oplossing komt voor de toekomst van onze school. 

We kunnen ons niet aan de indruk onttrekken dat er vanuit Gemeente Oirschot geen rekening 

gehouden wordt met de toekomst van Kindcentrum De Beuk. Het voornemen om een contract te 

sluiten met Samenwijs is genomen op het moment dat er nog geen bekostiging voor Kindcentrum De 

Beuk was. De huidige realiteit is echter anders, we vragen jullie om deze realiteit mee te nemen in de 

besluiten.  

 

Stichting Onderwijs Oostelbeers e.o. 


